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Referat af styrelsesmødet den 6.11.2023 kl. 8:00-12:00 

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Susanne 

Mødeleder: Lone 
 

Kl. Punkter Resultat 

8.00 1. Godkendelse af dagsorden Dagsorden blev godkendt 

8.05 2. Godkendelse af referat fra d. 
23.10.23 

Referatet blev godkendt 

8.06 
 

3. Opfølgning på 
igangværende arbejdet med: 

 

• Taget på garagen er færdig, dog 
mangler der zinkbeklædning. Der 

bliver taget mål af yderdøren. 
• Der er blevet købt gaver til TR-

kursus. 

8. 

 
 

4. Kredskontoret 

• Fortsatte drøftelser 
vedr. 
generalforsamling 

 
1. Lone orienterede om at, frikøbet 

lige nu er på i alt ca. 2.2 stillinger. 
Hun ønsker, at vi fremover har 

mere frikøb og hun lagde op til, at 
kigge efter besparelser i 

budgettet. Det kunne f.eks. være 
på overnatninger. 

2. Beretning: Lone opfordrede 

styrelsen til at overveje hvad de 
vil skrive til beretningen. Flg. blev 

foreslået. 
• Gitte: Svendborg MED og 

budgetter i Svendborg. 
• Lene: Det pædagogiske 

område. 

• Tea: Kommunikation 
• Lone og Thomas: 

Læreruddannelsen. 
• Thomas: Samarbejde med 

kommune. 

• Steen: Ærø herunder 
budgetter og 

lønforhandlinger. 
• Susanne: Langeland 

herunder budgetter og 

lønforhandlinger. 
• Lene og Lone: Fagpolfo. 

3. Placering af generalforsamling: En 
skole 

4. Punkt til kommende STM: Hvordan 

skabes en form for valgkamp. 

8. 

 

5. TR/AMR -arbejdet    
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 • Planlægning af 
næste TR-møde 

20.11 
 

• Orientering om 
TR/AMR-kursus 

 

• Fællesmøde på 
Ærø d. 27.11 kl. 

12-16 

 
1. Styrelsen drøftede emner for 

mødet. Det blev besluttet at 
emner bliver ”Regeringens 

kvalitetsprogram” 
2. Lone orienterede om programmet 

på TR/AMR-kurset. 

 
3. Styrelsen drøftede mødets 

planlægning, som ikke er kommet 
ordentligt i gang. Det blev 

besluttet at Lone igen kontakter 
Annemette for at holde et møde 
med hende. På mødet vil bullet 1-

3 være på dagsorden samt, 
hvordan bullet 4 og 5 kan 

planlægges. 

 
 

 
 

9. 7. FH. 

Orientering fra 
repræsentantskabsmødet. 
 

1. Lone orienterede om FH’s 

repræsentantskabsmøde, og 
orienterede om at, FH Sydfyn er 
informeret om at kredsen ikke 

længere er repræsenteret i KU-
Svendborg og KU-Langeland. 

9. 8.  Skolepolitisk arbejde. 
Regeringens Folkeskoleudspil 

 

1. Under punkt 6. blev det besluttet, 
at udspillet er indhold på TR-møde 

d.20. november. 
 

9. 9. Særlige medlemsgrupper 

 
• Lone orienterede om, at hun 

arbejder på at udforme et 
høringssvar i forhold til at 

Heldagskolen skal flyttes til 
Vestermarkskolen. 

10. 10. Det forpligtende 
kredssamarbejde, alle 

områder 
 

• Intet til referat. 

10. 
 
 

11. 
Overenskomst/arbejdstid/-
kommunerne. 

Orientering fra samarbejdsmøde 
med Svbg forvaltning 3.11. 

 
Evaluering af mødet d. 30.10 på 
FOOD 

Personale og arbejdstid sager 

 
 
 

• Lone Orienterede om indholdet af 
samarbejdsmødet med Svbg 

forvaltning d.3. november. 
• Styrelsen evaluerede mødet på 

FOOD. Der var generel tilfredshed 

med mødet, men undren over at 
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læreruddannelsen også skal rettes 
imod uddannelse af lærere til 

idrætsefterskoler. Lone vil 
kontakte Søren Smedegaard fra 

UCL for at få en uddybning af 
dette, i et kommende nyhedsbrev. 

• Styrelsen drøftede oplæg om 

mentorordninger. 

10. 12. Kommunikation 

Nyhedsbrev november: Hvem 
skriver hvad 

 

Nyhedsbrev: 
• Susanne: TR/AMR-kursus. 

• Lone beder om Indlæg fra enkelte 
kandidater til hovedstyrelsesvalg: 
Charlotte, Jakob Sveistrup 

Pernille Bendix, Katrine Fylking. 
• Lone kontakter: indlæg om idræt 

i Svendborgs skoler.  

10. 13. Regnskab og budget 

Kredsens frikøb 
 

 

Budget og frikøb: Se punkt 4. 

10. 14. Punkter til næste møde 
 

Hvordan skabes en form for valgkamp i 
forbindelse med generalforsamlingen. 

10. 15. Eventuelt 
 

------ 

 

Igangværende opgaver, besluttet på STM: 
Vi har arbejder med 

• afholdelse af møde med Rasmus Alenkær 
• sted for afvikling af generalforsamling 

• historier fra medlemmer 
•  


